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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  6 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 12/2013 
Caràcter: ordinari 
Data: 28 d’octubre de 2013 
Horari: de 19.30 a 21.10 h 
Lloc: Auditori Centre Cívic de la Creu de Barberà 
 
 
Assistents 
 
Lluís Monge Presència, regidor de la llista més votada de la ciutat 
Jesús Lafuente Gutiérrez, vocal del PSC 
Roberto Abril Antón, vocal del PSC 
Víctor Motos Martín, vocal del PSC 
Anna López Muñoz, vocal de l’AV de la Creu de Barberà  
Conxita Membrives Gabaldà, vocal de l’AV de les Termes 
Juan Egea Zaguirre, vocal de l’AV de Campoamor 
Lucía Aparicio Herranz, vocal de l’AV d’Espronceda 
Josep Guàrdia Anglés, vocal de les entitats de gent gran  
Andrés Montávez Gómez, vocal de les entitats culturals 
Joan Gasull i Embid, vocal de les entitats juvenils 
Mohamed Eddabouzi, vocal del grup altres entitats 
Gabriela Jiménez Álvarez, vocal de les entitats de comerciants 
Paloma Masnou López, secretària delegada 
 
Altres assistents: 
 
Ramon Burgués Salse, tinent d'alcalde de l'Àrea de Presidència, Economia i Serveis Centrals 
Jordi Ferrer Perarnau, cap de Serveis Econòmics 
José Luis Barón, cap del Servei de Mobilitat, Trànsit i Transport 
Manel Cendón González, cap d'Explotació de la TUS 
Maribel Castaño Muñoz, tècnica del Servei de Mobilitat, Trànsit i Transport  
Àngel Muñoz Aperador, coordinador del Districte 
Encarnació Circuns Escayola, de l’AV de la Creu de Barberà 
Joan López Muñoz, de l’AV de la Creu de Barberà 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Antonia Garcia Ecija, vocal del PSC  
Luis Rosal Martínez, vocal del PP 
Raquel Alcaide Lozano, representant de CIU (5%) 
José Antonio Villarreal Benavides, vocal de les entitats esportives  
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Pedro Sanchez Martínez, vocal de les entitats esportives  
Susana Ruiz Espinosa, vocal de les entitats esportives 
Moisés Morales Ruiz, vocal de les entitats educatives 
José Luis González Jiménez, vocal representant dels centres d’ensenyament 
Sagrario Quiñones Ruiz, vocal representant dels centres d’atenció primària 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal 2014. 
3. Presentació de la millora de la xarxa de transport públic. 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el Sr. Lluís Monge Presencia, vocal regidor 
de la llista més votada de la ciutat, que presideix la sessió d’acord amb l’esmentat article, en 
substitució del president, declara oberta la sessió.  
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El Sr. Lluís Monge dóna la benvinguda als vocals i a les persones que hi assisteixen com a 
públic.  
 
Seguidament s’inicia la sessió del Consell amb un canvi en l’ordre del dia estipulat: el punt 3 
passa al segon lloc i el punt 2 al tercer lloc. 
 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
S’aprova l’acta del 10 de juny del 2013. 
 
 

3. Presentació de la millora de la xarxa de transport públic 
 
El Sr. Lluís Monge dóna la paraula al Sr. José Luís Barón, cap del Servei de Mobilitat, 
Trànsit i Transport, i al Sr. Manel Cendón, cap d’explotació de la TUS. 
 
El Sr. José Luis Barón comença la seva intervenció amb la proposta de la nova xarxa 
d’autobusos explicant les línies principals en les que es basa, mantenint l’estructura de 
la xarxa i seguint el model de proximitat, de servei i de cobertura territorial. Tres eixos 
vertebraran la ciutat: 
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• L’eix vertical (nord-sud): les línies 1, 2 i 3. Són les línies amb un servei conjunt 
en el tronc central on permet obtenir un freqüència de 5-6 minuts, de forma 
coordinada.   

• L’eix transversal (est-oest): les línies 4 i 6 es transformen en les 4 i 44 canviant 
recorregut i freqüència, que connectaran Poblenou i Torre-romeu amb Can Rull, 
passant pel centre i Merinals. 

• L’eix diagonal: les línies 5 i 55 des de les Termes a Via Alexandra passant pel 
centre i Eix Macià.  

• Les línies que mantenen recorregut i freqüència: Les línies 1, 2, 3, 8, 12 i 23. 
• Les línies que canvien recorregut o freqüència: Les línies 4 i 6 seran la 4 i 44. 

Les línies 5 i 55 amplien recorregut i milloren freqüència. Les línies 7 i 11 
s’exploten conjuntament i modifiquen el seu recorregut, les línies 10 i 80 
s’exploten conjuntament i modifiquen el seu recorregut per aconseguir trajectes 
més ràpids, i la línia 9 passa a ser la 11. 

 
S’obre el torn de paraules. 
 
El Sr. Andreu Montálvez pregunta pel recorregut que fa la línia 2 a la zona de 
Campoamor. No veu bé l’últim canvi que es va fer a la línia 2, que abans arribava fins a 
l’estació de la RENFE. Demana allargar el recorregut del final de parada de la línia 2, 
actualment a Leonardo Da Vinci, fins a la plaça de Picasso, a l'alçada de la rotonda del 
pg. d’Espronceda. Amb la finalitat de fer més curt el recorregut que han de fer els veïns 
de la zona de Campoamor i carrer de Goya, entre el final de parada actual i l'estació de 
tren de la Renfe Sabadell Sud. 

 
El cap d'explotació de la TUS, el Sr. Manuel Cendón li respon que ja han fet l'estudi de 
la proposta, però no l'han pogut tenir en compte perquè qualsevol canvi que es fa, tant 
de temps com de recorregut, en la línia 2 afecta de manera directa a les línies 1 i 3. El 
problema és poder fer quadrar els recorreguts i la freqüència de pas entre les línies 1, 2 
i 3, que coincideixen en un espai ampli del recorregut de les tres línies. De tota manera 
ho tornaran a estudiar. 
 
El Sr. Montálvez fa una altra pregunta, sobre el servei d’autobús el dia de Tots Sants al 
cementiri. 
 
El Sr. Cendón contesta que fa dos anys que ja no es fa aquest servei, i que s’han 
reforçat les línies dels festius per fer els transbordament més àgils, cada 10 minuts. 
 
La Sr. Encarnació Circuns, del públic assistent al ple, diu que amb la línia F3 que passa 
pel barri és fa molta volta per arribar a fer el transbordament i arribar al cementiri. 
 
El Sr. Cendón diu que estan disponibles les línies F1 i F2 que són més directes. I el dia 
de Tots Sants tenen connexió cada 10 minuts. 
 
La Sra. Lucía Aparicio pregunta per la combinació que hauria d’agafar per poder anar a 
Sant Quirze. 
 
El Sr. Cendón li respon que pot agafar la línia 12 a l’Estació de la ctra. de Terrassa, 
cada 30 minuts. 
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La Sra. Aparicio pregunta si ha de pagar dos bitllets, perquè no li han renovat la targeta 
del bus. 
 
El Sr. Cendón li comenta que si compra bitllet, sí que ha de pagar-ne dos, i el bitllet surt 
bastant car.  Però que li sortirà més a compte comprar una T-10 que la pot utilitzar tot 
l’any. 
 
La Sra. Circuns, del públic assistent al ple, pregunta sobre el recorregut de la línia 4 i 7 
a l’alçada de Els Merinals i com accedir al centre. 
 
El Sr. Cendón li explica que les línies són de tots dos sentits de circulació i li mostra al 
mapa les diferents maneres d’accedir al centre. L’avantatja d’això és que un usuari que 
vulgui anar des dels Merinals o Can Rull a la plaça d’Espanya pot fer-ho amb un sol 
bitllet sense canviar d’autobús.  
 
El Sr. Lluís Monge tanca el punt, ja que no hi ha més preguntes. I dóna les gràcies als 
Srs. Cendón i Barón. 
 
 

2. Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal 2014 
 
El Sr. Lluís Monge dóna la paraula al Sr. Ramon Burgués, tinent d'alcalde de l'Àrea de 
Presidència, Economia i Serveis Centrals, i al Sr. Jordi Ferrer Perarnau, cap de Serveis 
Econòmics. 
 
El Sr. Burgués explica que a l’octubre solen anar als districtes de la ciutat a presentar 
els pressupostos i les ordenances fiscals. Comenta que les perspectives són d’un 
moment de recuperació econòmica, que es comença a veure un final a la crisis. Que 
comença haver creixement, malgrat l’atur no baixarà. Per tant, la crisi encara ens 
afectarà uns anys. Que aquesta crisi global també afecta a nivell local, amb una 
disminució d’ingressos propis (bàsicament de la construcció) i ha disminuït les 
aportacions de les Administracions Superiors.  
 
(S’incorpora el Sr. Mohamed Eddabouzi.) 
 
Els objectius pel 2014 són: 
 

• Mantenir els serveis públics (adaptació dels horaris d’alguns centres cívics i de 
biblioteques). 

• Mantenir serveis d’interès públic (que no gestiona directament l’Ajuntament però 
que ajuda a conservar). 

• Vetllar per la cohesió social i convivència: ajudant a les persones que es queden 
sense recursos. 

• Actuar sobre l’espai públic. 
• Reservar i mantenir la salut econòmica de l’Ajuntament. Mirant els anys propers 

amb perspectiva de futur.  
 

El Sr. Jordi Ferrer explica les novetats pel que fa a les ordenances fiscals: 
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• Pressió fiscal continguda. 
• Tributació per capacitat econòmica. 
• Més beneficis fiscals per a l’emprenedoria, sector econòmic, entitats de la ciutat i 

per la plusvàlua en herències habitatge habitual. 
• No increment de la plusvàlua, vehicles i ICIO. 
• Ajuts per pagar la plusvàlua en desnonaments. 
• IBI, IAE, taxa de residus, increment, 1%. 
• La resta de taxes i preus públics, en general, 1%. 
• Nova taxa de matrimonis civil i increment del 50% de la taxa de caixers 

automàtics. 
 

La Sra. Lucía Aparicio pregunta sobre l’increment de la taxa del cementiri, i la taxa de la 
funerària.  
 
El Sr. Jordi Ferrer li explica que hi ha un augment de l’1% en la taxa del cementiri i pel 
que fa a la funerària és una concessió i és possible que s’estableixi sobre l’1% també. 
 
La Sra. Aparicio li diu que l’any passat va pujar un 21% de cop. 
 
(Marxen el Sr. Andreu Montàlvez i el Sr. Mohamed Eddabouzi.) 
 
El Sr. Ferrer explica el quadre de la comparativa del pressupost 2013 i 2014. 
 
El Sr. Burgués explica que es presentarà a aprovació del Ple el dia 5 de novembre i que 
hi haurà un període de 15 dies per presentar d’al·legacions. 
 
(Marxa la Sra. Lucía Aparicio.) 
 
La Sra. Encarnació , del públic assistent al ple, pregunta sobre el quadre de despeses 
de l’Ajuntament i el Sr. Ferrer li aclareix els punts en els quals té dubte. 
 
El Sr. Lluís Monge tanca el punt, ja que no hi ha més preguntes. I dóna les gràcies als 
Srs. Burgués i Ferrer. 
 
El Sr. Lluís Monge obre el torn de paraules. 
 
 

3. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació  i 
Consell de Ciutat 

 
El Sr. Lluís Monge indica que no ha comparegut cap vocal dels consells sectorials. I 
pregunta si hi ha alguna comunicació o punt sobrevingut.  
 
 

4. Comunicacions 
 
El Sr. Lluís Monge dóna la paraula a la Sra. Paloma Masnou, que comunica que s’ha 
obert el període d’acceptació de les subvencions per les quatres associacions de veïns 
del districte que han demanat subvenció aquest any. Demà mateix es posarà la 
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informació al web municipal, i es poden dirigir a la oficina del districte per assessorar-se 
a l’hora de presentar la documentació de l’annex 3. 
 
El Sr. Lluís Monge comunica que en el proper Ple ja hi haurà la presidenta del Districte 
6, la nova regidora, la Sra. Ana Carrasco.  
 
 

5. Torn obert de paraules 
 

El Sr. Lluís Monge obre el torn de paraula. 
 
El Sr. López, del públic assistent al ple,  demana la paraula. Comenta que segons el 
regidor, el Sr. Burgués, deia que la crisi estava acabant, però la situació real no és 
aquesta. Pregunta quines mesures de futur es preveuen, ja que la previsió dels aturats 
tendeix a augmentar i cada vegada hi ha més aturats que se li acaben les prestacions i 
possibles candidats a ser desallotjats i futurs ususaris del Rebost Solidari, si 
l’Ajuntament té previst un pla de xoc per aquesta situació. 
 
El Sr. Lluís Monge respon sobre el tema de la crisi que ha comentat el Sr. Burgués en la 
seva explicació i afirma que, malgrat que els entesos diuen que la recessió ha acabat, 
per als ciutadans encara queden molts anys de patir-la abans no s’arribin a una 
recuperació. Que estem en una situació molt complicada, ja que ningú hauria pensat fa 
uns anys que podríem arribar a aquesta situació de crisi actual. L’Ajuntament intenta 
augmentar les partides en aquest sentit, en els àmbits de serveis socials, formació i 
reorientació laboral.  
 
El Sr. Joan López, del públic assistent al ple, pregunta si a la societat es demana que 
sigui emprenedora si hi ha algun pla per poder fomentar-ho. 
 
El Sr. Lluís Monge respon que és una situació estructural que traspassa a les 
competències de qualsevol ajuntament, i explica els esforços que fa l’Ajuntament per 
ajudar a fer front aquesta situació. 
 
La Sra. Anna López pregunta què ofereix l’Ajuntament a les empreses perquè 
s’estableixin aquí. I sobre l’espai creat a Sant Pau de Riu-sec que no era el que els 
havien promès. Perquè s’han destrossat comerços de la ciutat. 
 
El Sr. Lluís Monge respon que es podria dir que “gràcies” que ha vingut l’empresa Ikea 
aquí en comptes de Sant Cugat, perquè almenys els treballadors són de la ciutat de 
Sabadell. Però que la realitat del comerç és un procés complicat. Que no depèn 
únicament de l’escala local sinó més enllà. Comenta la falta de finançament, ja que el 
model actual dels bancs s’ha col·lapsat i s’han de trobar noves alternatives. 
 

 
El president delegat aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, estenc aquesta 
acta. 

 
La secretària delegada    Vist i plau 
       El president delegat 


